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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 024-05/22-01/12  
URBROJ: 2170-1-09-10-22-06 
Rijeka, 28. ožujka 2022. godine 

 
ZAPISNIK 

S 33. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 28. ožujka 2022. (ponedjeljak) održana je 33. sjednica VMO Kozala, s početkom u 16,30 
sati u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Sanjin Matijević, predsjednik VMO 
- Kristian Starčić, zamjenik predsjednika VMO 
- Milan Francetić, član VMO 
- Ines Mijić, članica VMO 
- Erika Valić, tajnica MO 
 
Sjednici nije prisustvovao: 
- Filip Jakovac, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika s 32. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

DNEVNI RED 
 

1. Informacije sa sastanka održanog 14. ožujka 2022. u Rijeka Plus d.o.o. 
2. Realizacija programske aktivnosti “Za našu Kozalu” 
3. Razno 

 
Sjednica je započela u 16,30 sati. Predsjednik VMO Sanjin Matijević otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 

AD 1 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević uvodno je iznio detalje sa sastanka koji se održao u 
prostorijama TD Rijeka plus d.o.o. dana 14. ožujka 2022. godine u 10,30 sati. Sastanku su 
prisustvovali predstavnici TD Rijeka plus: Željko Smojver (direktor), Elio Biasiol, Igor Ausilio, 
Ana Tomljanović, te predstavnici MO Kozala: Sanjin Matijević, predsjednik VMO i Erika Valić, 
tajnica MO. 
Ukratko, direktor Željko Smojver osvrnuo se na situaciju po pitanju parkiranja na prostoru 
Mjesnoga odbora Kozala, koja je već duže vrijeme vrlo problematična te je iznio prijedlog o 
mogućnosti uvođenja naplate parkiranja na određenim lokacijama mjesnog odbora kako bi se 
smanjio pritisak vozila koja dolaze iz prigradskih naselja i ostalih dijelova grada, a poradi 
besplatnog parkiranja, čime direktno oduzimaju parkirna mjesta stanovnicima Kozale. 
Predsjednik Matijević osvrnuo se na već provedenu raspravu o ovoj temi tijekom 2019. godine 
te naglasio kako je, sukladno tadašnjim podacima MUP-a bilo prijavljeno otprilike 800 
registriranih vozila građana s prijavljenim prebivalištem u ulicama na Kozali za koje se 
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predlagalo uvođenje naplate, a prema idejnom prometnom projektu tadašnjeg TD Rijeka 
promet, dobilo bi se oko 400 parkirnih mjesta na tada planiranom prostoru za postavljanje 
naplate, što nikako nije bilo prihvatljivo. Također je predsjednik Matijević naglasio kako je 
tadašnji razlog protivljenju uvođenja naplate bilo smanjenje parkirnih mjesta koje bi nastalo 
označavanjem parkirnih mjesta i to za 1/3, a garancije kako će građani koji plaćaju povlaštene 
parkirne karte pronaći svoje mjesto zapravo nema. Predsjednik je naglasio kako će predstaviti 
ovu ideju TD Rijeka plus članovima VMO Kozala na slijedećoj sjednici te provesti raspravu o 
istome. 
Na sastanku se još govorilo i o prijelaznim radovima (male komunalne akcije) iz 2021. godine, 
konkretno o asfaltiranju u Ulici Ante Kovačića, k. br. 5 i 7 u iznosu od 3.000 kn koji će se obaviti 
idući tjedan. 
Predsjednik Matijević je postavio pitanje i o stavci koja je ostala neriješena još od TD Rijeka 
promet, a to je izvedba okretišta u Šetalištu Vladimira Nazora. Rješenje o realizaciji napravio 
je bivši rukovoditelj Službe prometa pri TD Rijeka promet, Danijel Frka, a okretište je trebalo 
biti realizirano tijekom 2021. godine iz sredstava TD Rijeka promet, uz sve dobivene 
suglasnosti. Uz očito nepoznavanje ove problematike, Ana Tomljanović prihvaća kako je isto 
(sukladno predočenoj dokumentaciji) trebalo biti izvedeno no smatra kako vjerojatno nije bilo 
dovoljno sredstava. Navodi kako će se istome posvetiti ove godine. 
Na sastanku se dotaklo i teme po pitanju rada putem aplikacije Gradsko oko. Predsjednik 
Matijević je naveo kako je tajnica nekoliko puta navodila problem s kojim se susretala prilikom 
prijava komunalnih ili drugih neispravnosti putem aplikacije. Npr. na neke prijave koje su bile 
upućene odgovorilo bi se od strane tadašnjeg TD Rijeka promet kako jesu ili će biti realizirane 
no na kraju se ispostavilo kako tako nije bilo. Neke od njih su popravci udubljenja i izbočenja 
na kolnicima i nogostupima u Ulici Petra Kobeka, Aleksandra Mamića te Šetalištu Vladimira 
Nazora. Elio Biasiol je na navedeno izjavio kako se slaže da je trebalo dati konačnu informaciju 
na prijavu putem Gradskog oka no navodi kako se radovi nisu izvršili zbog nedostatka 
sredstava. U takvim se slučajevima rješavaju samo prioriteti. Smojver se nadovezao na sve 
rečeno i zaključio kako je svakako potrebno kroz aplikaciju Gradsko oko odgovoriti kada će 
neka stavka biti gotova i poslati završnu sliku kada je jednom završeno. 
Nakon što je izložio najvažnije stavke sa sastanka, predsjednik Matijević pozvao je prisutne 
na raspravu. Zamjenik predsjednika VMO Kristian Starčić predložio je vijeću da se TD Rijeka 
plus pošalje upit za prezentiranjem projekta uvođenja naplate parkiranja na području MO 
Kozala kako bi članovi VMO Kozala mogli dobiti konkretnu sliku na koji način je TD Rijeka plus 
zamislio postavljanje naplate. Predsjednik Matijević se na to nadovezao prijedlogom da se 
prezentacija dogovori izvan radnog vremena (poslije 16.00) u prostorijama Mjesnoga odbora 
Kozala.  
 
Zaključak: Informacija i prijedlozi prihvaćeni su jednoglasno. 
 
 

AD 2 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević podsjeća članove Vijeća kako se bliži vrijeme za realizaciju 
programske aktivnosti – eko akcije „Za našu Kozalu“ koja se treba održati u travnju 2022. 
godine. Predlaže da se akcija održi u subotu 9. travnja, a u slučaju lošeg vremena akciju bi se 
odgodilo za 23. travanj, subotu iza Uskrsa. Podsjeća kako je za akciju potrebno izraditi još 10 
edukativnih ploča za koje je Vijeće izdvojilo sredstva te bi se iste, uz dosadašnjih 10 već 
izrađenih edukativnih ploča, postavile na rasvjetne stupove na prostoru MO Kozala uoči same 
eko-akcije. Naglašava kako je odgovornost za izradu istih preuzeo član VMO Filip Jakovac koji 
je i nositelj cijele eko akcije te se nada kako će iste biti spremne do datuma realizacije. 
Predsjednik Matijević dodatno navodi kako je u eko-akciju potrebno uključiti OŠ „Kozala“ te 
Prihvatilište za beskućnike „Ruže Sv. Franje“ kako je bio običaj i proteklih godina. Podjela 
toplih obroka putem Crvenog Križa za sve sudionike eko-akcije bit će u prostorijama MO 
Kozala nakon završetka programske aktivnosti. Predviđeno vrijeme trajanja akcije je od 9,00-
13,00 sati. 
 
Zaključak: Informacija i prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 
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AD3/1 

Tajnica MO Erika Valić obavijestila je sve prisutne o zahtjevu građana, a vezano uz regulaciju 
prometa u Ulici Vjenceslava Novaka – slijepi ogranak koji prolazi uz k. br. 11. Naime, taj 
ogranak dijeli Ulicu Vjenceslava Novaka sa Baštijanovom ulicom. Problem s kojim se 
stanovnici toga dijela svakodnevno suočavaju jest neispravno parkirana vozila na samom 
ulazu ili neposredno pored, čime se onemogućava stanarima izlaz iz privatnih garaža, ali i izlaz 
iz samog ogranka na jednosmjernu Ulicu Vjenceslava Novaka (u tom dijelu) koja vodi na 
Baštijanovu ulicu. Stanari su prisiljeni (radi nemogućnosti skretanja u lijevo, prema izlasku iz 
ulice) kretati se u pogrešnom smjeru sve do k. br. 14 gdje se na proširenom dijelu ispred 
nebodera mogu okrenuti sa vozilom i uputiti se na izlaz iz ulice. Radi svega navedenoga stanari 
traže postavljanje zaštitnih stupića ili drugih fizičkih zapreka čime bi se zaustavilo i 
onemogućilo neispravno parkiranje i osiguralo siguran izlazak stanara iz navedenog dijela 
ulice. 
 
Zaključak: Vijećnici su informaciju primili na znanje te predložili da se ista proslijedi TD 
Rijeka plus uz zahtjev za realizacijom navedenog problema.  

 
 

AD 3/2 
Predsjednik VMO Matijević je obavijestio sve prisutne o dopisu pristiglim od strane TD Rijeka 
plus d.o.o., a vezano uz izvedbu tzv. „zuba“ kod pješačkog prijelaza u Laginjinoj ulici kod k.br. 
4 (u blizini Chipoteke). Naime, nakon svojevremenog prijedloga tadašnjeg TD Rijeka promet 
(u svibnju 2020. g.) o izradi tzv. „zuba“ te postavom nekoliko zaštitnih stupića u cilju 
onemogućavanja parkiranja vozila u neposrednoj blizini, te uvođenja prijedloga u male 
komunalne akcije za 2021. godinu, u ožujku 2022. godine stigao je dopis od sadašnjeg TD 
Rijeka plus kako navedeni „zub“ nije moguće izvesti zbog prometno-tehničkih karakteristika 
mikrolokacije tj. ne smije se sužavati prometni trak. Nadalje se predlaže: 
- Postavljanje zaštitnih stupića na južnom nogostupu (na dodatnih 6 metara prije i 6 metara 

poslije pješačkog prijelaza); 
- Označavanje pješačkog prijelaza crvenom bojom od termoplastike (oznake na kolniku 

izrađene od termoplastike karakterizira vrlo dobra uočljivost u svim vremenskim prilikama, 
kao i u noćnim i drugim uvjetima smanjene vidljivosti i to tijekom cijele godine, što kod 
bojanih oznaka nije slučaj); 

- Pojačanje ulične rasvjete na mjestu pješačkog prijelaza (uz prethodnu suglasnost 
„Energa“; planiran je sastanak s njihovim predstavnicima u vezi dodatnog osvjetljavanja 
pješačkih prijelaza). 

Uz sve navedeno, realizacija ovog prijedloga te izradu svih potrebnih elaborata iznosila bi 
ukupno 30.000,00 kn.  
Predsjednik Matijević je naglasio kako je iznenađen ovim dopisom, jer je u potpunosti različit 
od onoga iz 2020. godine no naglašava kako je na sva pitanja koja je postavio TD Rijeka plus, 
a vezano uz ove izmjene, dobio odgovore te smatra da u ovom trenutku nema drugog načina 
da se navedena problematika riješi. 
 
Zaključak: Vijećnici su informaciju primili na znanje i jednoglasno prihvatili prijedlog TD 
Rijeka plus.  
 
 

AD 3/3 
Članica VMO Ines Mijić se osvrnula na tekući problem ostavljanja i parkiranja neispravnih i 
neregistriranih motora po prostoru mjesnog odbora Kozala te traži dodatne prijave prema 
prometnom i komunalnom redarstvu te odvoz istih s javne površine. Neispravni motori, osim 
što zauzimaju prostor, nagrđuju isti i stvaraju ružnu sliku na dijelovima Mjesnoga odbora 
Kozala na kojima su ostavljeni. Smatra kako treba stalno slati dopise kako bi se napokon tome 
stalo na kraj. 
 
Zaključak: Vijećnici su prijedlog jednoglasno prihvatili. 
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AD 3/4 
Tajnica MO Erika Valić izvijestila je prisutne kako je od današnjeg dana (28. ožujka), pa sve 
do petka 15. travnja 2022. godine otvoren javni poziv za male komunalne akcije na koji se 
građani mogu javiti sa svojim prijedlozima za 2023. godinu. 
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno primljena na znanje. 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 17,30 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice.  
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
Erika Valić Sanjin Matijević 


